
Medlem af: 
DBU– DGI - Idrætsrådet 

ROSENHØJ BOLDKLUB 
Kettegård Allé 4 • DK-2650 Hvidovre 
www.rosenhojboldklub.dk  
  
 

Referat; Bestyrelsesmøde tirsdag d. 16. januar 2024 kl 18:30  

Deltagere: Steffen Sivertsen, Daniel Farganis, Kim Søgård, Steen Eiberg, Tommy Salo, Simon 
Becker, Frederick Nielsen 

Afbud: Kasper Nielsen 

Møder  

 Godkendelse af referat fra sidste møde 
o OK 

Forretningsudvalg 

 Økonomi (20 minutter) 
o Årsregnskab (10 min) 

 Årsregnskab gennemgået. Stort underskud på 180.000, hvilket ikke er 
tilfredsstillende, men noget vi har vist i en del måneder. 

o Budget (10 min) 
 Budget gennemgået. Forslag indeholder forslag om flere timer om mere i løn 

til BUC. Der er budgetteret med flere aktiviteter, der er en del af BUC opgaver 
bl.a. 

 Der skal strammes op om kurser og tilmeldinger 
 Materialeforbrug er generelt for højt 

 Diverse info fra forretningsudvalget (10 minutter) 
o Formandsmøder 

 Møde næste uge med borgmester og medlemmer af KFU om fodboldklubbers 
ønsker. 

o Baner 
 Kunstgræs på Sønderkær er nu godkendt af kommunalbestyrelsen 

o Diverse møder 
 intet 

Emner til drøftelse 

 Generalforsamling 
o 20. februar, indkaldelse 3 uger før /Steen, valg, beretning 
o Kim sørger for revison af Steen Kock  
o Valg  

 nfm. og kasserer – genopstiller 
 Ufm villig 
 Sfm – vides ikke 
 Simon og Frederick fortsætter 
 1 plads ledig 

o Forslag om kontingentstigning 
 Ungdom + 100 og senior + 200 



 Sponsor 
o Der er lavet et oplæg som kan sendes ud til interesserede. 
o Solgt senior 2023 og 2024 30.000 pr år 
o Dialog med flere kandidater 
o Ungdom forventer at kunne lave en hovedsponsoraftale 
o Trøjer kommer først i marts 

 Café – godkendelse af køkken 
o Elektriker kommer i uge 4-5 2024 

 Fremtidens RB 
o Flere input og ønsker om at bestyrelsen færdiggør ting 
o Opsætter målsætning om medlemmer, hold og niveau 
o Betydning af kunstgræs 

 Værdier for medlemmer og forældre 
o Børnestrategi, ungdomsstrategi, klubstrategi 

 Nyhedsbrev 
o Nyhedsbrev godkendt og udsendes til trænere og leder 
o Becker arbejder på et for alle, der skal udkomme ofte  

 Klublokale 
o Der er en plan og skal være på plads i marts. 
o Fifa op, ryk fjernsyn, ny sofa, færre siddepladser. 
o 30.000 kr. i budget 

 Hjemmeside 
o Næsten færdigt 
o Mangler at få en smule på /støtteforening fjernes i første omgang 
o Steen og Kim skylder nogle indlæg 
o Online indmeldelse skal fungere 
o Overgang til den ny side pr. 1. marts 

 Kluboffice 
o Medlemmer 

 Lidt udeståender, men tæt på 
o Kluboffice aften 

 Introaften med DBU i klubhus april/maj 
 Arrangementer 

o Sommerfest 
o Awards - voksenfest 

 
Ungdomsafdeling  

o Diverse orientering 
 Trænermøde 18 deltagere d. 4. januar 
 TS og BUC havde gennemgang af opgaver 
 Pinse Cup er en ambition med forskellige årgange på forskellige dage 

 Godt sted at integrere på tværs også senior 
 Konkret plan for stævne til primo februar 

 Forældremøde med U10 omkring lidt uro omkring ekstratræning 
 FU har haft møde med BUC og der skal laves plan for hans opgaver i 2024-25 

Seniorafdeling  

 Diverse orientering 
o Intromøde med kun 14 deltagere med AS. Meget skuffende. Afbud er udtryk for 

manglende engagement 
 Emner til drøftelse 

o Omklædningsrum skal der ses på. AS er i gang på Avedøre. 



o Klubben forventer ikke udgifter eller meget få. 

Øvrige udvalg  

 Tøj 
o Forventes først slut marts pga krig og længere fragttid. 
o Vi har en aftale med Select og produkter der skal promoveres skal være deres. Vi 

skal have fat i Pro Fodbold omkring dette. 
o Aftale skal ind og lægge i kluboffice 

 Andre projekter 
o Oprettelse af frivillig gruppe til at hjælpe med arrangementer fx på facebook 

 Evt. forældreindragelse – afvent resultat af spørgeskema 

Evt. 

Næste møde er d. 6. februar 
 GF forslag skal være lavet til d. 6. februar kl 18 – 18.30 
FU møde d. 22. januar kl 18:30 


